
Styrelsemöte Bäckvägens 2:a Samfällighetsförening 

2022-03-07 

 

§1 Mötet öppnades 

§2 Närvarande: Mikael B, Mikael E, David, Åse & Emma - Ulf är med på telefon 

§3 Ekonomi: Bokslutet är gjort och Åse ska träffa revisorerna på onsdag. Vi behöver ha koll på 

vattenintäkter – utgifter under året som kommer för att få balans i de betalningarna. 

§4 Garage: Åse har mailat de 2 snickarna som vi varit i kontakt med men inte fått nån återkoppling 

ännu. 

§5 Inför Årsstämman - Kallelse och dokument ska ut senast på lördag. Åse och Emma fixar med 

dokumenten. 

Valberedning – vi har inte fått in några förslag på valbara styrelsemedlemmar. Vi trycker på hos 

sammankallande i Valberedningen 

§6 Översvämningsproblematiken – Mikael E har varit på ytterligare ett möte med kommunen och 

tyvärr går det oerhört trögt i frågan kring översvämningsproblematiken. Det planeras för olika typer 

av möten framåt, men ingen vet om och när de blir av. 

§7 Nästa möte; 21/3 klockan 17.15, via Teams, vid behov. 

§8 Mötet avslutades 

 

________________________________         ________________________________ 

Emma Lindgren, sekreterare                 Åse Källén Warholm, mötesordförande 

 


